



Commission Decision on Regulatory Document (REGDOC)

Décision de la Commission sur un document d'application de la réglementation (REGDOC)

☒ New REGDOC/Nouveau REGDOC

☐ Revised REGDOC / REGDOC révisé

REGDOC Title/ Titre du REGDOC

Operations Programs for Reactor Facilities

Programmes d'exploitation des installations dotées de réacteur

REGDOC Number/ Numéro du REGDOC:

REGDOC-2.3.4

Proceeding/procédure

☐ Public Meeting/Réunion publique

☒ In writing/par écrit¹

Decision/Décision

☒ Accepted for publication and use/Accepté pour publication et utilisation

☐ Accepted, with amendments, for publication and use/Accepté, avec amendements, pour publication et utilisation

☐ Not accepted/Non accepté

Reasons for Decision/ Motifs de décision

The Commission accepts REGDOC-2.3.4 as proposed by CNSC staff for publication and use. The Commission also accepts the consequent revision proposed by staff to the definition of 'serious process failure', to be reflected in REGDOC-3.6, *Glossary of CNSC Terminology*. The Commission is satisfied that REGDOC-2.3.4 clarifies and consolidates the existing requirements for developing and implementing operations programs for reactor facilities. The Commission also finds that CNSC staff has demonstrated that it adequately sought and considered public comments on the REGDOC.

La Commission accepte le REGDOC-2.3.4 tel que proposé par le personnel de la CCSN pour publication et utilisation. La Commission accepte également la révision proposée par le personnel de la définition de

¹ Approval for REGDOC-2.3.4, *Operations Programs for Reactor Facilities* to be reviewed by a panel of the Commission regarding acceptance for publication, CNSC, March 20, 2025.



‘défaillance grave de système fonctionnel’ qui sera reflétée dans le REGDOC-3.6, *Glossaire de la CCSN*. La Commission estime que le REGDOC-2.3.4 clarifie et consolide les exigences existantes relatives à l’élaboration et à la mise en œuvre des programmes d’exploitation pour les installations de réacteurs. La Commission estime également que le personnel de la CCSN a adéquatement sollicité et pris en compte les commentaires du public sur le REGDOC.

Pierre F. Tremblay

President / Président

Canadian Nuclear Safety Commission / Commission canadienne de sûreté nucléaire